

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校通告(第 20/21-028 號)

有關 20/21 第二劑季節性流感疫苗接種事宜

敬啟者：

現特函通知參與計劃之家長有關接種第二劑疫苗的相關安排詳情如下：

日期：15.1.2021(星期五)

地點：本校 D 座校舍

時間：高班(K3)10:30-10:45

低班(K2)10:45-11:00

幼班(K1)11:00-11:30

幼小班(N)11:30-12:30

注意事項：

1. 請於接種當日攜帶季節性流感疫苗接種卡(如有)
2. 請提醒 貴子女接種當天早上要進食早餐
3. 請安排 貴子女穿著方便外露手臂的衣服，以便接種注射式疫苗

家長如有任何查詢，可致電本校 24716461 或瀏覽衛生防護中心網頁或致電 3111 2224 疫苗計劃辦事處了解詳情。

此致

貴家長

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校



校長： 朱逢招 啟

朱逢招

2021 年 1 月 5 日

C. & M. A. Fairview Park Kindergarten Notice(20/21-028)

January 5, 2021

Dear parents,

About the second dose of 20 / 21 Seasonal influenza vaccination

We are writing to inform parents of the arrangements for the second dose of the vaccine as follows:

Date: 15.1.2021 (Friday)

Venue: Block D

Time: (K3 class) 10:30am-10:45am

(K2 class) 10:45am-11:00am

(K1 class) 11:00am-11:30am

(N class) 11:30am-12:30pm

Note:

1. Please bring your seasonal influenza vaccination card (if any) on the day of vaccination
2. Please remind your children to have breakfast in the morning of vaccination
3. Please arrange for your children to wear clothes convenient for exposing their arms for vaccination

Parents can call our school 2471 6461 or visit the website of CHP or call 3111 2224 vaccine program office for details.

Thank you for your cooperation.

Yours sincerely,



A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Chu Fung Chiu', is written over a horizontal line.

Chu Fung Chiu

The Principal